
Protokół Nr    IV/ 15  

z obrad IV sesji Rady Miasta Rypin w dniu 29 stycznia 2015 roku w Urzędzie Miasta 

Rypin pod przewodnictwem p. Jarosława Sochackiego - Przewodniczącego Rady 

Miasta. 

 

  Na stan 15 radnych obecnych było  14. 

  Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 Sesja trwała od godz.  14.00  do godz.  16.30. 

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a/ otwarcie obrad IV sesji i stwierdzenie quorum, 

        b/ przyjęcie porządku obrad, 

        c/ przyjęcie  protokołu II i III  sesji. 

        d/ informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Miasta. 

2.     Informacja Burmistrza Miasta Rypin o działaniach podjętych w okresie od II sesji, w  

        tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 

3.     Sprawozdanie przewodniczących Komisji Rady Miasta z prac komisji. 

4.     Uchwalenie budżetu miasta Rypin na 2015 rok: 

        a/ odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem burmistrza, 

        b/ przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

        c/ odczytanie opinii komisji Rady przez jej przewodniczącego lub zastępców, 

        d/ przedstawienie stanowiska  burmistrza do opinii, które może być podtrzymujące   

           swoje pierwotne  stanowisko wyrażone   w projekcie  budżetu lub przychylające  się   

           do opinii komisji w całości lub w poszczególnych  jej punktach, 

        e/ dyskusja  nad  wszystkimi nie uzgodnionymi  sprawami, 

        f/ głosowanie każdego nie uzgodnionego stanowiska osobno, 

        g/ podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy  

           Miasta  Rypin na lata 2015-2025 ( projekt uchwały Nr IV/21/15), 

        h/ głosowanie całej uchwały  budżetowej ( projekt uchwały Nr IV/22/15). 

 

 



5.   Informacja o zgłoszonych żądaniach odszkodowania lub wykupienia nieruchomości   

      w związku z uchwaleniem planu miejscowego lub jego zmianą oraz o wydanych   

      decyzjach o ustaleniu jednorazowej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w  

      związku z uchwaleniem planu miejscowego tzw. opłaty planistycznej. Informacja z  

      roku 2014. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a/ zmieniającej uchwałę w sprawie lokalizacji i regulaminu targowisk oraz miejsc    

    handlowych na terenie Miasta Rypina ( projekt uchwały Nr IV/23/15 ), 

b/ w sprawie uchylenia uchwały ( projekt uchwały Nr IV/24/15 ), 

c/ w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży lokalu użytkowego i  

    przeznaczenia do oddania w użytkowanie wieczyste gruntu pod budynkiem ( projekt    

    uchwały Nr IV/25/15), 

d/ w sprawie  przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   

     Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Rypina na  

     rok 2015 ( projekt uchwały Nr IV/26/15 ), 

e/  w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz zasad jej poboru   

     ( projekt uchwały Nr IV/27/15 ), 

      f/ w sprawie przyjęcia  programu współpracy Gminy Miasta Rypin z organizacjami   

    pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24  

    kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  na rok 2015 

   ( projekt uchwały Nr IV/28/15 ), 

g/  w sprawie ustalenia składów osobowych stałych  komisji Rady Miasta Rypin              

    ( projekt uchwały Nr IV/29/15 ), 

h/  w sprawie wyboru Przewodniczących stałych komisji Rady Miasta Rypin ( projekt  

    uchwały Nr IV/30/15 ), 

i/  w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność  Burmistrza  Miasta Rypin ( projekt  

    uchwały Nr IV/31/15 ), 

      j/  w sprawie  określenia kryteriów  branych   pod uwagę na drugim etapie  postępowania   

          rekrutacyjnego  do publicznego przedszkola , dokumentów niezbędnych  do  

          potwierdzenia  tych kryteriów  oraz przyznania  każdemu kryterium określonej  liczby  

          punktów ( projekt uchwały  Nr  IV/32/15 ), 

      k/ w sprawie wyboru metody  ustalenia  opłaty za gospodarowanie odpadami   

          komunalnymi  oraz wysokości  opłaty za gospodarowanie  odpadami komunalnymi  na  

         terenie Gminy Miasta Rypin ( projekt uchwały  Nr  IV/33/15 ). 



  

 

 

7. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 

9. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Miasta Rypin. 

 

 Ad.1a 

 Przewodniczący  Rady Miasta p. Jarosław  Sochacki otworzył obrady  IV sesji Rady Miasta 

Rypin. Stwierdził, że na sali jest 13  radnych, sesja jest prawomocna do podejmowania 

uchwał.  

 

Ad.1b 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił porządek obrad   IV sesji. Informował, że radni 

otrzymali przed sesją 2 projekty uchwał . 

Zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad  w punkcie 6j  projektu uchwały Nr 

IV/32/15 w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie  postępowania  

rekrutacyjnego do publicznego przedszkola, dokumentów niezbędnych do potwierdzenia  

tych kryteriów oraz przyznania każdemu kryterium określonej liczby punktów. 

Rada Miasta Rypin 13 głosami „za„ jednogłośnie wniosek przyjęła. 

Następnie zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie  6k  projektu 

uchwały  Nr IV/33/15  w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami  komunalnymi  oraz wysokości  opłaty za gospodarowanie  odpadami 

komunalnymi na terenie Gminy Miasta Rypin. 

Rada Miasta Rypin  13 głosami „za „ jednogłośnie   wniosek przyjęła. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie   porządek obrad  z uwzględnieniem  

przyjętych wniosków.  

Rada Miasta Rypin   13 głosami  „za „ jednogłośnie  przyjęła porządek obrad  IV sesji. 

 

Ad.1c 

Rada Miasta Rypin  13 głosami “za “  jednogłośnie  przyjęła protokół  II i III sesji. 

 

 



 

Ad.2  

Burmistrz  Miasta Rypin p. Paweł Grzybowski   złożył sprawozdanie  ze swej działalności w 

okresie od  II sesji, czyli od 15 grudnia 2014r  roku. 

Burmistrz informował, że: 

-  cały czas trwają prace komitetu obchodów 950 – lecia Rypina a co za tym idzie wiele 

imprez m.in. 670 rocznica wydania praw miejskich, 660 rocznica lokacji Kościoła św. Trójcy 

( najstarszy zabytek ). Trwają intensywne przygotowania spółki RTBS do 15 – lecia, 70 – 

lecie Miejsko – Powiatowej Biblioteki Publicznej   

-  trwa kontynuacja pracy nad strategią miejską, aktualnie trwa etap konsultacji społecznych. 

Trwają prace nad strategią powiatową, jest to strategia obszaru społeczno – gospodarczego, 

strategia ta musi zawierać w sobie strategie wszystkich gmin powiatu.  

- 31 grudnia Miasto wspólnie z RDK przywitało Nowy Rok  

- 6 stycznia odbył się orszak Trzech Króli;  szczególne podziękowania skierował  do 

dyrektorów, kierowników, instytucji oświatowych, pracowników Urzędu Miasta, Muzeum i 

Domu Kultury 

- w Urzędzie Miasta odbyło się spotkanie robocze z nowym Burmistrzem Sierpca p. 

Jarosławem Perzyńskim . Dotyczyło ono współpracy . 

- 9 stycznia odbyła się  prezentacja nowego Logo jubileuszu Miasta Rypin  

- 13 stycznia wspólnie z uczniami, dyrekcją Zespołu Szkół Miejskich w Rypinie i Miejskim 

Zespołem Obsługi Oświaty odbyło się podsumowanie wyjazdu młodzieży  do Genui do 

Włoch 

- 15 stycznia na zaproszenie biskupa płockiego Piotra Libery odbyło się spotkanie robocze 

dot. przyszłorocznych światowych dni młodzieży w Polsce, miasto będzie gościło ok. 400 

uczestników z całego świata ( 20 – 25 lipca 2016 r. ) 

- 16 stycznia odbyło się spotkanie z przedstawicielami reprezentującymi fundusz norweski, na 

spotkaniu omawiana była możliwość pozyskania środków na zadania przyszłej perspektywy 

unijnej 

- 20 stycznia  w Nadrożu odbył się Bal Radości dla osób niepełnosprawnych z całego powiatu 

- 22 stycznia odbyło się spotkanie w Urzędzie Wojewódzkim, gdzie odebrane zostały 

upoważnienia do systemu informacji oświatowej na kolejny rok; była wstępna rozmowa z Z-

cą Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich dot. remontu skrzyżowania ul. Lipnowskiej i ul. 

Kościuszki oraz dot. odbudowy ogrodzenia Kościoła Augsbursko Ewangelickiego.  

 



 

- 23 stycznia w Urzędzie Miasta gościł Z-ca Dyrektora Edukacji Sportu p. Marcin Drogorób, 

omawiane były tematy związane z projektami i wnioskami do ministerstwa dot. modernizacji 

MOSiR i działań sportowych na boisku Zespołu Szkół Miejskich, 

- 26 stycznia odbyło się Walne Zebranie Związku Gmin Rypińskich, zebranie to miało 

charakter sprawozdawczo – wyborczy. Zostały wybrane nowe władze Związki Gmin 

Rypińskich , gdzie został  wybrany na przewodniczącego Zarządu  

- Burmistrz  informował również o opłatach za wodę. O ok. 3 % podwyższone zostały ceny za 

ścieki, natomiast woda została utrzymana na tym samym poziomie, zmieniły się tylko 

dopłaty. Miasto dzięki dywidendzie dopłacało do wody mieszkańcom ok. 150 tyś zł w skali 

roku. W tym roku dopłata została utrzymana, ale z własnych środków w kwocie 75 tyś zł ( 50 

% ) co oznacza, że mieszkańcy będą dopłacali z własnej kieszeni do każdego m
3
 wody 14 gr i 

14 gr będzie dopłacało miasto.  

 Burmistrz Miasta informował ponadto, że  : 

1. W dniu 23 grudnia 2014 roku dokonano odbioru końcowego zadań :„Rozbudowa 

oświetlenia ulicznego w części ul. Sommera” oraz „ Budowa oświetlenia  

ul. Brzozowa”. Wykonawca przekroczył termin umowny zakończenia robót o 3 dni  

i z tego tytułu zostaną naliczone kary umowne. Niestety pomimo złożenia wszystkich 

wymaganych dokumentów nadal Energa Operator nie zakończył procesu przyłączenia 

wybudowanych linii kablowych do  swojej sieci elektroenergetycznej. Po naszych 

wielokrotnych interwencjach zostały przesłane nam umowy dystrybucyjne. W dniu 

wczorajszym monterzy otrzymali zlecenie na założenie licznika. Maksymalny termin 

fizycznego przyłączenia upływa 2 lutego 2015 roku ale w dniu wczorajszym 

zapewniono, że lampy zaświecą do końca obecnego tygodnia. 

2. Trwają prace przy realizacji zadania pn. „Przebudowa ul. Spokojnej” . Wykonawca 

zakończył do końca 2014 roku wymagany umową odcinek długości 430 m i ułożył 

zdemontowane z ul. Spokojnej płyty drogowe na ul. Zacisze. Zgodnie z Umową 

pozostałe  400 m drogi powinno zostać ukończone do 29 maja 2014 r., jednak dzięki 

łagodnej zimie prace są kontynuowane i czas realizacji  zadania powinien ulec 

znaczącemu skróceniu.    

3. Kontynuowane są prace na zadaniu „Budowa budynku komunalnego przy  

ul. Dworcowej”. Wykonawcy udało się „zamknąć” budynek na okres zimowy  

tj. zamontować stolarkę zewnętrzna i zabezpieczyć dach. Wewnątrz wykonane jest  

 



 

       większość ścianek działowych. Planowany termin zakończenia prac budowlanych  

       określony na dzień 30 maja 2015 r. wydaje się niezagrożony.  

4. Rozliczona została z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska inwestycja 

„Termomodernizacja budynku Przedszkola Nr 3” przy ul. Sommera.  Zgodnie z umową 

otrzymaliśmy niskoprocentową pożyczkę w wysokości 217 500,00 zł. Po okresie roku  

i osiągnięciu efektów ekologicznych będziemy mogli ubiegać się o umorzenie 30% tej 

kwoty. Oprócz tego powinniśmy osiągnąć 38 % oszczędność w zużyciu energii 

cieplnej. Równolegle prowadzimy działania mające na celu uzyskanie wparcia 

unijnego na omawianą inwestycję i wykonaną w 2013 roku termomodernizację    

Przedszkola nr 1 przy ul. Młyńskiej. Nasz wniosek przeszedł ocenę formalną i obecnie 

czekamy na rozstrzygnięcia konkursowe. Aktualnie trwają przygotowania do 

ogłoszenia przetargu na opracowanie dokumentacji na zadanie pn. „Poprawa 

efektywności energetycznej obiektów Zespołu Szkół Miejskich” w ramach którego 

planuje kompleksowe prace termo modernizacyjne, wymianę instalacji centralnego 

ogrzewania i instalacji elektrycznej z wymianą źródeł światła na energooszczędne. 

Zadanie ma bardzo duże szanse na uzyskanie dofinansowania unijnego na poziomie 

80%.  

5. W dniu 30 grudnia 2014 otrzymaliśmy „Dokumentację projektowo – kosztorysową na 

przebudowę ulic Słowackiego, Prusa i Osiedle Sportowe”. Ze względu na jej braki  

i błędy została ona zwrócona Wykonawcy w celu naniesienia poprawek. Pomimo 

ponownego przedstawienia dokumentacji do akceptacji przez gminę wciąż zawiera ona 

błędy uniemożliwiające dokonanie jej odbioru. Termin dostarczenia prawidłowo 

opracowanej dokumentacji minął 10 grudnia 2014 r. i wykonawca poniesie kary 

przewidziane w umowie.    

6. W dniu 22 stycznia 2015 roku odbyły się pierwsze negocjacje z Energa Oświetlenie  

w celu zawarcia umowy na konserwację oświetlenia ulicznego, które w większości jest 

własnością Energa Oświetlenie. Na jutro zaplanowana jest kontynuacja negocjacji  

i zawarcie umowy. 

     7. W dniu 27 stycznia 2015 roku zostało wszczęte postępowanie przetargowe na realizację  

     zadania pn. Opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej na przebudowę i  

     rozbudowę odcinka ul. Cichej i ul. Podmiejskiej. Termin składania ofert został  

     wyznaczony na 5 lutego 2015 roku. 

 



 

8. W najbliższym czasie po przeprowadzonym postępowaniu na realizację zadania pn. 

Opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla inwestycji: Budowa bieżni 

tartanowej na obiekcie MOSiR i Przebudowa boiska przy ZSM zostanie zawarta 

umowa na realizację tego zadania. Wykonawca na sporządzenie dokumentacji będzie 

miał 90 dni od dnia zawarcia umowy. 

9. Do jutra można składać oferty w postępowaniach prowadzonych w trybie Zapytania 

ofertowego na realizację zadań: 

 Przygotowanie do druku i wykonanie druku gazety samorządowej „Kronika 

Rypińska” oraz „Kronika Rypińska” Informator Urzędu Miasta, 

 Opracowanie planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasta Rypin (jest to 

drugie postępowanie ponieważ pierwsze zostało unieważnione). 

10. W okresie od ostatniej sesji zostały zawarte umowy z Wykonawcami zapewniające 

prawidłowe funkcjonowanie Urzędu. Umowy dotyczą następujących obszarów:  

– Świadczenie usług pocztowych, 

– Opracowywanie projektów decyzji o warunkach zabudowy z analizami lub bez 

analiz oraz decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 

– Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Cmentarza 

Komunalnego położonego w Starorypinie Prywatnym, 

– Przygotowanie, realizacja, wykonanie i emisja programów informacyjno – 

promocyjnych Gminy Miasta Rypina w telewizji kablowej dostępnej na terenie 

miasta Rypina, 

– Świadczenie stałej pomocy prawnej. 

11. Prowadzone są również postępowania na dostawę materiałów biurowych, druków, 

materiałów eksploatacyjnych, tuszy i tonerów. 

12. Czas rozliczeń dotacji celowych min. wyprawka szkolna, darmowy podręcznik, dotacja 

przedszkolna, koszty kształcenia młodocianych, pomoc materialna dla uczniów 

13. W gimnazjum realizowany jest projekt „ Szkoła Równych Szans – II edycja” poddziałanie 9.1.2 

14. W LP jako wynik partnerstwa ze Starostwem Powiatowym realizowany jest projekt                            

– z poddziałania 9.2 POKL  „ Dobry zawód – lepszy start”  

15. 8 stycznia odbyło się spotkanie świąteczno-noworoczne UKW, a 24 stycznia wieczorek 

karnawałowy tegoż uniwersytetu 

16. Trwają prace nad rekrutacją do szkół i przedszkoli 2015/2016 

17. Przy dużym zaangażowaniu miasta w RCS rozpoczyna się kurs kwalifikacyjny dla instruktorów 

pływania 



 

 

Ad.3 

Przewodniczący Komisji  informowali nt. prac komisji . Komisje  Rady opiniowały projekt 

budżetu  miasta Rypin na 2015 rok a  także  projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 

Komisja Rewizyjna  rozpatrywała również skargę mieszkańca na działalność burmistrza  

wydając stosowną opinię. 

 

Ad.4.a 

Skarbnik Miasta   p Violetta Zielaśkiewicz    informowała, że  budżet miasta Rypin  na 2015 

rok zakłada  następujące   wielkości  prognozowane : 

- dochody budżetowe  w wysokości  55.563.771 zł , w tym  dochody bieżące  w kwocie   

   50.127.871 zł  co stanowi 90 % i  dochody majątkowe  w kwocie  5.435.900 zł, co stanowi   

   10 % , 

- wydatki budżetowe  w wysokości   59.235.229 zł , z tego wydatki bieżące  w wysokości   

  48.695.268 zł – stanowi ok. 82 % i wydatki majątkowe  w kwocie  10.539.61 zł   - ok. 18 % 

Z przedstawionych danych wynika , iż różnica pomiędzy dochodami , a wydatkami jest  

ujemna  i zakłada deficyt  budżetowy  w kwocie  3.671.458 zł. Deficyt budżetowy  zostanie 

sfinansowany  przychodami z tytułu  sprzedaży  papierów  wartościowych ( obligacji ) . 

W budżecie po stronie   rozchodów  zaplanowano  spłatę zobowiązań  z lat ubiegłych  w 

kwocie  43.500 zł ( pożyczka zaciągnięta  w WFOŚ). Zgodnie z art.  242  ust. 1  ustawy  o  

finansach  publicznych  spełniona została  zasada, zgodnie z którą  organ stanowiący  nie 

może uchwalić budżetu  , w którym planowane wydatki  bieżące  nie mogą być wyższe  od 

planowanych dochodów  bieżących . Nadwyżkę operacyjną  ustalono w kwocie  1.432.603 zł 

Uchwała budżetowa  zawiera  również  zapisy  upoważniające  burmistrza  do :  

- zaciągania  zobowiązań  do wysokości  poszczególnych limitów  określonych  w § 11  

  uchwały , 

- do dokonywania zmian  w budżecie polegających  na przeniesieniach  w planie wydatków   

   między  paragrafami  i rozdziałami  w ramach działu , 

- lokalizowanie  wolnych środków  budżetowych  w innych  bankach. 

W budżecie ustalono również   rezerwę w kwocie  230.000 zł , w tym rezerwę ogólną  w  

kwocie  100.000 zł , rezerwę celową  w kwocie  130.000 zł  z przeznaczeniem na realizację 

zadań  z zakresu zarządzania  kryzysowego. 

Do projektu budżetu  dołączono  w formie  załączników : 



 

1. plan dochodów i wydatków  na realizację  zadań zleconych   gminie oraz powiatowych, 

2. dołączono również  plan  dotacji udzielonych  z budżetu gminy  różnym podmiotom   

    posiadającym  różne formy organizacyjne, 

3. plan dochodów i wydatków  związanych  z realizacją  działań w zakresie   przeciwdziałania   

    alkoholizmowi i narkomanii, 

4. dołączono również  plan zadań  inwestycyjnych  majątkowych   w łącznej kwocie  

10.539.961 zł . Wydatki inwestycyjne stanowią  ok. 18 %  wydatków ogółem . 

Struktura wydatków  majątkowych  przedstawia się następująco :  

1. najmniej środków  zaplanowano  w dziale : 600  transport i łączność  - w kwocie  

3.039.503 zł ( dotyczy przebudowy dróg gminnych , opracowanie dokumentacji  ),  

w dziale 700 – gospodarka mieszkaniowa  - w kwocie 2.060.000 zł , w tym  budowa budynku 

komunalnego  ( 1.900.000 ) , w dziale 801  Oświata  i wychowanie  - 1.558.998 zł , w tym  

1.500.000 przebudowa boiska  przy ZSM, w dziale  926 Kultura fizyczna  - 1.540.000 zł , w 

tym budowa bieżni  tortowej przy MOSiR  1.500.000 zł , w dziale  710  - działalność 

usługowa – w tym poszerzenie cmentarza  1.100.000 z . 

Wydatki oświatowe  zaplanowano na  ponad 21.000.000 zł . 

Dochody oświatowe       - 13.000.000 zł  co stanowi  62 %  wydatków  

w  tym subwencja   oświatowa        - 9.959.305 zł  co stanowi  76 % dochodów  

            dotacje                                  - 1. 792.870 zł  co stanowi  14 % dochodów  

            dochody własne                    - 1.270.813 zł  co stanowi  10 % dochodów  

Deficyt środków oświatowych   ponad    8.500.000 zł  

w  tym   przedszkola                         -   3.680.000 zł 

              szkoły                                  -   4.820.000 zł  

Projekt budżetu miasta Rypin  stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

 

Ad.4b 

Pan Krzysztof Pietrzak Z-ca Skarbnika  przedstawił uchwałę Nr 9/P/2014RIO w Bydgoszczy  

w sprawie wyrażenia  opinii o projekcie  uchwały budżetowej  Miasta Rypin  na 2015 rok  i w 

sprawie opinii o projekcie uchwały  w sprawie uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy 

Finansowej  Miasta Rypin  na lata  2015-2025. ( opinie  RIO stanowią zał. nr  3 do protokołu) 

 

 

 



 

Ad. 4c 

Przewodniczący  Rady Miasta Rypin  przedstawił  opinię  Komisji  Rady Miasta Rypin ze 

wspólnego posiedzenia komisji, na którym pozytywnie zaopiniowano projekt budżetu miasta 

Rypin na 2015 rok. 

 

Ad.4d  

Burmistrz  Miasta Rypin p. Paweł Grzybowski  informował, że przychylił się  do wniosków  

zgłoszonych przez Komisje Rady na wspólnym posiedzeniu  Komisji. Uwzględnił  to w 

projekcie budżetu miasta Rypin  na 2015 rok. 

Poprosił  jednak jeszcze o dokonanie małej zmiany  w projekcie budżetu, a mianowicie , aby 

zadanie inwestycyjne 4.2- modernizacja RDK,  które  jest w klasyfikacji budżetowej ujęte  

jako Urząd Miasta , ująć  w rozdziale  6.2..2.0 , czyli aby to zadanie znalazło się   w budżecie 

RDK ,który złożył wniosek  do Ministerstwa na cyfryzację .RDK  powinien być też 

beneficjentem  w realizacji  projektu na ten rok  całej modernizacji ,aby spełniał wszelkie 

wymogi bezpieczeństwa  i właściwego standardu .Pan burmistrz wnioskował  o zmianę 

klasyfikacji tego zadania . 

 

Ad. 4e i f 

Nie było  dyskusji, gdyż wszystkie  sprawy dot. projektu  budżetu  zostały  uzgodnione  na  

wspólnym posiedzeniu Komisji  Rady. 

 

Ad.4g 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały Nr  IV/21/15  w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Miasta Rypin  na lata  2015-2025. 

Rada Miasta Rypin  13 głosami „za „   jednogłośnie  podjęła uchwałę Nr  IV/21/15  w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Miasta Rypin  na lata  

2015-2025. 

Uchwała Nr  IV/21/15 stanowi zał. nr   4  do protokołu . 

 

Ad.4h 

Przewodniczący  Rady Miasta   przedstawił projekt uchwały  Nr IV/22/15 w sprawie 

uchwalenia budżetu miasta Rypin na 2015 rok. 

Jest pozytywna opinia Komisji Rady Miasta. 



 

 Jednak przed poddaniem w/w projektu uchwały  pod głosowanie ,  poddał najpierw  pod  

 głosowanie  wniosek burmistrza    dot,. zmiany klasyfikacji zadania inwestycyjnego –     

 modernizacja  RDK. 

Rada Miasta  Rypin 13 głosami „za „   jednogłośnie  przyjęła  wniosek  burmistrza. 

Następnie Przewodniczący   poddał pod głosowanie   projekt uchwały w sprawie uchwalenia  

budżetu  miasta  Rypin na 2015 rok. 

Rada Miasta Rypin  13 głosami „za „  jednogłośnie  podjęła uchwałę Nr IV/22/15  w 

sprawie   uchwalenia budżetu  miasta Rypin na 2015 rok. 

Uchwała Nr  IV/22/15 stanowi zał. nr   5  do protokołu. 

 

Ad.5 

Przewodniczący   Rady informował, że   radni otrzymali wcześniej informację  o zgłoszonych 

żądaniach odszkodowania lub wykupienia nieruchomości  w związku z uchwaleniem planu 

miejscowego lub jego zmianą oraz o wydanych  decyzjach o ustaleniu jednorazowej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości w związku z uchwaleniem planu miejscowego tzw. opłaty 

planistycznej. Informacja z  roku 2014.  

Informacja stanowi  zał. nr 6 do protokołu. 

 

Ad.6a 

Przewodniczący  Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały   Nr  IV/23/15  zmieniającej 

uchwałę  w sprawie lokalizacji  i regulaminu targowisk  oraz miejsc handlowych  na terenie 

miasta Rypina. 

Jest pozytywna  opinia Komisji Rady  oraz radcy prawnego pod względem formalno-

prawnym . 

 Dyskusji nie było, przewodniczący  Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Miasta Rypin     13  głosami „za „ jednogłośnie  „     podjęła uchwałę Nr  IV/23/15  

zmieniającą uchwałę  w sprawie lokalizacji  i regulaminu targowisk  oraz miejsc 

handlowych  na terenie miasta Rypina. 

Uchwała Nr  IV/23/15 stanowi zał. nr   7  do protokołu. 

 

Ad.6b 

Przewodniczący  Rady Miasta   przedstawił  projekt uchwały Nr IV/24/15  w sprawie 

uchylenia uchwały. 



 

Jest pozytywna opinia  Komisji Rady oraz radcy prawnego pod względem formalno-

prawnym.  

Dyskusji nie było, przewodniczący  poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypin      13 głosami „za „ jednogłośnie    podjęła uchwałę  Nr IV/24/15  w 

sprawie uchylenia uchwały. 

Uchwała  Nr  IV/24/15  stanowi  zał. nr    8  do protokołu. 

  

Na obrady sesji przybył radny p. Janusz Chojnacki, tak więc  na sesji od tej chwili było 14 

radnych. 

 

Ad.6c 

Przewodniczący Rady Miasta Rypin  przedstawił  projekt uchwały Nr IV/25/15 w sprawie 

wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży lokalu użytkowego i  przeznaczenia do 

oddania w użytkowanie wieczyste gruntu pod budynkiem . 

Jest pozytywna opinia Komisji  Rady Miasta oraz radcy prawnego pod względem formalno-

prawnym. 

Przewodniczący Rady informował , że  w uzasadnieniu do uchwały  wkradł się błąd.  

Uchwała dot. budynku  Kilińskiego 2/4/6 ,  a nie Rynek 7. 

Rada Miasta Rypin    14  głosami „za „  jednogłośnie   podjęła  uchwałę Nr IV/25/15 w 

sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży lokalu użytkowego i  

przeznaczenia do oddania w użytkowanie wieczyste gruntu pod budynkiem . 

Uchwała Nr   IV/25/15 stanowi zał. nr  9  do protokołu. 

 

Ad.6d 

Przewodniczący  Rady Miasta   przedstawił projekt uchwały  Nr IV/26/15 w sprawie  

przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych oraz Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Rypina na rok 2015 . 

Jest pozytywna opinia  Komisji  Rady Miasta oraz radcy prawnego pod względem formalno-

prawnym. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na drobny błąd, oczywiście powinno być  „dla miasta 

Rypin „ a, nie  „dla miasta Rypina „. 

Dyskusji nie było, przewodniczący  poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 



 

Rada Miasta Rypin      13 głosami „za „ , przy     1  „wstrzymującym  

podjęła    uchwałę Nr IV/26/15 w sprawie  przyjęcia Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla miasta Rypin na rok 2015 . 

Uchwała Nr  IV/26/15  stanowi zał. nr  10  do protokołu. 

 

Ad.6e 

Przewodniczący Rady Miasta   przedstawił  projekt uchwały  Nr IV/27/15  w sprawie  

określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz zasad jej poboru  . 

Jest pozytywna opinia  Komisji  Rady Miasta oraz radcy prawnego pod względem formalno-

prawnym. 

Dyskusji nie było, przewodniczący  poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypin     14  głosami „za „  jednogłośnie  podjęła uchwałę Nr IV/27/15  w 

sprawie  określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz zasad jej poboru  . 

Uchwała Nr   IV/27/15  stanowi zał. nr  11  do protokołu. 

 

Ad.6f 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił  projekt uchwały  Nr IV/28/15 w sprawie przyjęcia  

programu współpracy Gminy Miasta Rypin z organizacjami  pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie  na rok 2015. 

Jest pozytywna opinia  Komisji  Rady Miasta oraz radcy prawnego pod względem formalno-

prawnym. 

Dyskusji nie było, przewodniczący  poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypin     14 głosami „za „   jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr IV/28/15 w 

sprawie przyjęcia  programu współpracy Gminy Miasta Rypin z organizacjami  

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  na rok 2015. 

Uchwała Nr  IV/28/15 stanowi zał. nr  12  do protokołu.  

 

Ad.6g 

Przewodniczący Rady  Miasta Rypin  przedstawił  projekt uchwały  Nr  IV/29/15 w sprawie 

ustalenia składów osobowych stałych  komisji Rady Miasta Rypin . 



 

 Jest opinia radcy prawnego  pod względem formalno prawnym. 

W związku z wejściem w życie  zmiany  statutu miasta Rypin dot. powołania nowych 

komisji,  należało   dokonać wyboru składów osobowych tych komisji. 

Przewodniczący Rady ogłosił  10 minutową  przerwę w obradach w celu dokonania  przez 

radnych  zapisów  do poszczególnych Komisji  Rady Miasta. 

Po przerwie przewodniczący  odczytał składy osobowe komisji : 

Komisja Budżetu i Gospodarki Miejskiej: 

1. Dworzyński Tadeusz Jan 

2. Federowicz Alicja 

3. Górecka Barbara Ewa 

4. Jankowski Rafał 

5. Kędzierski Zbigniew Dariusz  

6. Malinowski Sławomir 

7. Murawski Waldemar 

8. Nowatkowski Jarosław 

9. Pacer Andrzej 

10. Sobierajski Paweł 

11. Sochacki Jarosław 

12. Szczęsny Tomasz Tadeusz 

13. Żywocki Henryk 

 

Komisja Oświaty i Wychowania : 

1. Dworzyński Tadeusz Jan 

2. Górecka Barbara Ewa 

3. Malinowski Sławomir 

4. Pacer Andrzej 

5. Sochacki Jarosław 

6. Szczęsny Tomasz Tadeusz 

Komisja  Sportu, Rekreacji i Turystyki  

1. Chojnacki Janusz 

2. Jankowski Rafał 

3. Malinowski Sławomir 

4. Pacer Andrzej 



 

Komisja Rodziny,  Zdrowia  i Pomocy Społecznej  

1. Dworzyński Tadeusz Jan 

2. Federowicz Alicja 

3. Jankowski Rafał 

4. Murawski Waldemar 

5. Żywocki Henryk 

Komisja Bezpieczeństwa , Porządku Publicznego  i Ochrony Środowiska  

1. Jankowski Rafał 

2. Kędzierski Zbigniew Dariusz 

3. Szczęsny Tomasz Tadeusz 

4. Żywocki Henryk 

Komisja  Kultury, Promocji  i  Rozwoju 

1. Dworzyński Tadeusz Jan 

2. Federowicz Alicja 

3. Górecka Barbara Ewa 

4. Sobierajski Paweł 

Przewodniczący Rady  poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypin     14  głosami „za „  jednogłośnie podjęła   uchwałę Nr  IV/29/15  w 

sprawie ustalenia składów osobowych stałych  komisji Rady Miasta Rypin . 

Uchwała  Nr  IV/29/15 stanowi zał. nr  13  do protokołu. 

 

Ad.6h 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały  Nr IV/30/15/  w sprawie wyboru 

Przewodniczących stałych komisji Rady Miasta Rypin. 

Jest opinia radcy prawnego  pod względem formalno prawnym. 

Radna p. Alicja Federowicz  zgłosiła  kandydaturę radnego p. Jarosława Nowatkowskiego na 

przewodniczącego  Komisji Rewizyjnej. 

Pan Nowatkowski  wyraził zgodę. 

Przewodniczący poddał kandydaturę p. Nowatkowskiego pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypin  14 głosami „za „  jednogłośnie przyjęła kandydaturę radnego p. 

Jarosława Nowatkowskiego na przewodniczącego Komisji  Rewizyjnej  . 

 

 



 

Przewodniczący Rady  p. Jarosław Sochacki  zgłosił  kandydaturę  radnego p. Dariusza 

Zbigniewa Kędzierskiego na przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej. 

Pan Kędzierski  wyraził zgodę. 

Przewodniczący  poddał kandydaturę  p. Kędzierskiego pod głosowanie . 

Rada Miasta Rypin 14 głosami „za „  jednogłośnie   przyjęła kandydaturę  radnego p. 

Zbigniewa Dariusza Kędzierskiego  na  przewodniczącego  Komisji  Budżetu i 

Gospodarki Miejskiej . 

 

Radny  p. Tomasz Szczęsny  zgłosił  kandydaturę  radnej p. Barbary  Ewy  Góreckiej na 

przewodniczącą  Komisji Oświaty  i Wychowania. 

Pani Górecka wyraziła zgodę.  

Przewodniczący poddał  kandydaturę p.  Góreckiej pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypin  14 głosami „za „  jednogłośnie   przyjęła kandydaturę  radnej p. 

Barbary Ewy Góreckiej  na przewodniczącą  Komisji  Oświaty i Wychowania . 

 

Radny p. Dariusz Zb. Kędzierski  zgłosił kandydaturę  radnego p. Janusza Chojnackiego na  

przewodniczącego  Komisji  Sportu, Rekreacji i Turystyki . 

Pan Chojnacki wyraził zgodę. 

Przewodniczący  poddał  kandydaturę p. Chojnackiego pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypin  14 głosami „za „  jednogłośnie   przyjęła kandydaturę radnego p. 

Janusza Chojnackiego  na  przewodniczącego  Komisji  Sportu, Rekreacji i Turystyki. 

 

Radna   p. Barbara  Górecka  zgłosiła kandydaturę  radnej p. Alicji Federowicz  na 

przewodniczącą  Komisji  Rodziny,  Zdrowia i Pomocy Społecznej . 

Pani  Federowicz wyraziła zgodę. 

Przewodniczący  poddał kandydaturę  p.  Federowicz pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypin  14 głosami „za „  jednogłośnie   przyjęła kandydaturę  radnej p. 

Alicja Federowicz na przewodniczącą  Komisji  Rodziny, Zdrowia  i Pomocy Społecznej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady  p. Sławomir Malinowski   zgłosił   kandydaturę  radnego p. 

Henryka Żywockiego  na przewodniczącego  Komisji  Bezpieczeństwa, Porządku 

Publicznego  i Ochrony Środowiska . 

Pan Henryk  Żywocki wyraził zgodę . 



 

Przewodniczący   poddał  kandydaturę p. Żywockiego pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypin  14 głosami  „za „  jednogłośnie  przyjęła kandydaturę  radnego  p. 

Henryka Żywockiego  na przewodniczącego  Komisji  Bezpieczeństwa, Porządku  

Publicznego i  Ochrony Środowiska . 

 

Radny  p.  Tadeusz Dworzyński   zgłosił  kandydaturę  radnego p. Pawła Sobierajskiego  na 

przewodniczącego Komisji Kultury, Promocji i Rozwoju. 

Pan Sobierajski wyraził zgodę. 

Przewodniczący  poddał  kandydaturę  p. Sobierskiego  pod głosowanie.  

Rada Miasta Rypin  14 głosami „za „  jednogłośnie   przyjęła kandydaturę  radnego  p.  

Pawła  Sobierajskiego  na przewodniczącego Komisji  Kultury, Promocji  i Rozwoju. 

 

Następnie  Przewodniczący  Rady  poddał pod głosowanie  projekt uchwały  w sprawie 

wybory Przewodniczących stałych komisji Rady Miasta Rypin. 

Rada Miasta Rypin 14 głosami „za „ jednogłośnie  podjęła uchwałę Nr IV/30/15/  w 

sprawie wyboru Przewodniczących stałych komisji Rady Miasta Rypin. 

Uchwała  Nr  IV/30/15  stanowi zał. nr  14 do protokołu. 

 

Ad.6i 

Przewodniczący  Rady Miasta przedstawił projekt  uchwały  Nr  IV/31/15   w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność  Burmistrza  Miasta Rypin. 

Jest opinia Komisji  Rewizyjnej  oraz radcy prawnego  pod względem formalno-prawnym. 

 Poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypin     14  głosami „za „  jednogłośnie  podjęła  uchwałę Nr  IV/31/15   w 

sprawie rozpatrzenia skargi na działalność  Burmistrza  Miasta Rypin. 

Uchwała Nr  IV/31/15  stanowi zał. nr  15  do protokołu. 

 

Ad.6j 

Przewodniczący  Rady Miasta   przedstawił  projekt uchwały Nr IV/32/15  w sprawie  

określenia kryteriów  branych   pod uwagę na drugim etapie  postępowania  rekrutacyjnego  

do publicznego przedszkola , dokumentów niezbędnych  do potwierdzenia  tych kryteriów  

oraz przyznania  każdemu kryterium określonej  liczby punktów. 

 



 

Jest pozytywna opinia Komisji Oświaty  oraz radcy prawnego pod względem formalno – 

prawnym. 

Dyrektor MZOO p. Małgorzata Świtalska  wyjaśniała, że nowelizacja ustawy  o systemie 

oświaty    w zasadach  rekrutacji  do przedszkoli  publicznych przewiduje  siedem tzw. 

kryteriów  ustawowych , które wynikają z konstytucyjnego  obowiązku  zapewnienia  pomocy  

szczególnie  potrzebującym . W/w ustawa  dała jednocześnie   samorządom  możliwość  

ustalenia własnych  kryteriów  tzw.  kryteriów lokalnych  uwzględnianych w procesie   

rekrutacji do przedszkoli. Kryteria te powinny uwzględniać  zapewnienie  jak najpełniejszej  

realizacji  potrzeb dziecka  i jego rodziny, zwłaszcza potrzeb  rodziny, w której  rodzice albo 

rodzic  samotnie wychowujący  dziecko muszą pogodzić  obowiązki zawodowe  z 

obowiązkami  rodzinnymi  oraz lokalnych potrzeb społecznych . 

Przewodniczący Rady  poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada  Miasta Rypin 14 głosami „za „  jednogłośnie   podjęła uchwałę Nr IV/32/15  w 

sprawie  określenia kryteriów  branych   pod uwagę na drugim etapie  postępowania  

rekrutacyjnego  do publicznego przedszkola , dokumentów niezbędnych  do 

potwierdzenia  tych kryteriów  oraz przyznania  każdemu kryterium określonej  liczby 

punktów. 

Uchwała Nr  IV/32/15  stanowi zał. nr    16 do protokołu. 

 

Ad.6k 

Przewodniczący  Rady  Miasta przedstawił projekt uchwały Nr  IV/33/15 w sprawie wyboru 

metody  ustalenia  opłaty za gospodarowanie odpadami  komunalnymi  oraz wysokości  

opłaty za gospodarowanie  odpadami komunalnymi  na terenie Gminy Miasta Rypin . 

Jest opinia radcy prawnego pod względem formalno-prawnym. 

Radca prawny urzędu  mecenas  Dariusz Galek wyjaśniał, że  konieczność podjęcia  niniejszej 

uchwały  wynika  z uchwalenia  przez Sejm  Rzeczypospolitej  Polskiej  nowelizacji ustawy  

o utrzymaniu  czystości  i porządku w gminach .  W nowelizacji ustawy   pośród wielu  zmian  

znalazły się  zmiany związane   z ustaleniem stawek opłat  za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. W związku z faktem, iż nowelizacja  ustawy  wchodzi  w życie  w dniu 01 

lutego  2015r. , uchwały  w tym zakresie  podjęte  na podstawie dotychczasowych przepisów  

stracą ważność . Zachodzi więc  konieczność   podjęcia nowej uchwały  w zakresie  wyboru 

metody  uiszczania opłat  za gospodarowanie  odpadami komunalnymi  oraz  określającej  

wysokość  stawek  tych opłat. Nowa uchwała przyjmuje stawki  dotychczas  stosowane  na  



 

terenie  Gminy Miasta Rypin  bez żadnych modyfikacji  w zakresie  ich  wysokości. Zmianie 

ulega podstawa  prawna zastosowanego  różnicowania  stawek oraz kolejność  wskazania 

stawek  za odpady  segregowane  i niesegregowane. 

Przewodniczący  Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypin 14 głosami „za „   jednogłośnie   podjęła uchwałę Nr  IV/33/15 w 

sprawie wyboru metody  ustalenia  opłaty za gospodarowanie odpadami  komunalnymi   

oraz wysokości  opłaty za gospodarowanie  odpadami komunalnymi  na terenie Gminy 

Miasta Rypin . 

Uchwała Nr  IV/33/15  stanowi zał. nr  17 do protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miasta Rypin odniósł się do artykułu, który ukazał się w jednej z 

lokalnych gazet. Tytuł artykułu to: „ Życie w delegacji”. Przytoczył również fragment treści 

artykułu, ile wydały na delegacje poszczególne gminy wraz ze swoimi jednostkami  w roku 

2013: 

- Miasto Rypin – 67 tyś zł, 

- Gmina Rypin – 66 tyś zł, 

- Gmina Wąpielsk – 39 tyś zł,  

- Powiat – 37 tyś zł, 

- Gmina Bzurze – 34 tyś zł, 

- Gmina Rogowo -  27 tys. zł  

- Gmina Skrwilno – 16 tyś zł. 

Zdaniem p. Sochackiego porównywanie miasta Rypin  do ościennych gmin jest nie na 

miejscu. Miasto ma o wiele więcej zadań i wyjazdów ( miasto Rypin liczy prawie 17 tyś. 

mieszkańców ).  Gmina Skrwilno  wydaje najmniej na delegację, ale posiada samochód 

służbowy. W artykule wydatki związane  z korzystania  z samochodu nie zostały jednak  

podane.  Miasto Rypin porównywane jest również do Brodnicy, gdzie mają 2 samochody 

służbowe a na delegacje w 2013 roku wydano  prawie 140 tyś zł. Przewodniczący 

proponował zastanowić się nad zakupem samochodu służbowego, z którego mogłyby także 

korzystać szkoły. 

Przewodniczący Rady  pytał także o rozpoczętą inwestycję na ul. Spokojnej, czy wszystko 

przebiega pomyślnie i kiedy zostanie  zakończona?  

 



 

Radny p. Janusz Chojnacki pytał o lokal wynajmowany przez fundacje „Ponad Przeciętni” 

przy ul. Lipnowskiej, czy opłaca się czynsz za lokal, bo sponsor – firma Kaufmann się z tego 

wycofała. Pytał, co dalej z  tym lokalem, ponieważ można by go lepiej wykorzystać, niż 

dotychczas.  

Radny p. Waldemar Murawski w nawiązaniu do podjętej uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Miasta Rypin, wnioskował  o  

zmianę worków do odpadów biodegradalnych, obecnie są one zbyt cienkie i nie wytrzymują 

takiej masy.  

Radna p. Alicja Federowicz w imieniu mieszkańców ul. 1 Maja pytała o teren, który zakupiło 

miasto pod zabudowę marketu, kiedy ruszy inwestycja? 

Radny p. Jarosław Nowatkowski pytał, czy jest szansa, aby drugą część, którą obciąża się 

mieszkańców za opłatę za 1m3  wody,  ( 14 gr. o które pomniejszono subwencję ) pokryła 

Gmina Miasta Rypin? 

Radny p. Tadeusz Dworzyński powrócił do tematu ratowników na obiekcie RCS, pytał czy 

można powrócić do idei kształcenia Rypiniaków w tym zawodzie? Materiały od osoby , która 

prowadzi szkolenia zostaną przekazane do Dyrektora RCS p. Andrzeja  Rycharskiego. Drugie 

pytanie dotyczyło  prac przy ul. Łącznej i ul.  Zacisze. Pytał,  czy wszystko idzie zgodnie z 

planem? 

Radny p. Kędzierski pytał z kolei dlaczego zniknęły drzwi wewnętrzne oddzielające szatnie 

od sanitariatów na hali w RCS ?  Z  dwóch szatni powstała jedna, gdyż bez drzwi nie można 

korzystać z drugiej szatni.  

 

Ad. 8 

Burmistrz wyjaśniał odnośnie RCS, że miasto nie zarządza tym obiektem. Nie decyduje więc 

o sprawach kadrowych, może jedynie cokolwiek sugerować, natomiast gdy są problemy 

natury technicznej dot. gwarancji, przedstawiciel miasta p. Kosiński stara się w tym temacie 

współpracować i pomagać. Niebawem zostanie reaktywowana komisja basenowa, wówczas 

będzie można  te informacje przekazywać. Miasto nie wie o usterkach, gdyż  obiekt ten nie 

podlega  pod  nadzór miasta . Na bieżąco natomiast  są dostarczane   raporty finansowe, 

miasto jest w stałym kontakcie z dyrektorem obiektu p. Rycharskim. 

 Pan Burmistrz poparł  pomysł  radnego p. Dworzyńskiego  w temacie szkolenia ratowników. 

 



 

Co do kwestii poruszonej przez przewodniczącego dot.    delegacji służbowych, burmistrz  

wyjaśniał , że już w poprzedniej kadencji  została obniżona wysokość  wypłaty  tych 

delegacji. Został sprzedany wysłużony już  samochód lanos , wcześniej używany przez  Straż 

Miejską  . Do tej pory nie zakupiono drugiego auta. Zakup samochodu jest to sprawa do  

rozważenia, pozostaje jednak temat kierowcy . Każdy z pracowników mających uprawnienia 

mógłby  kierować tym pojazdem , ewentualnie pracownik straży miejskiej. Zakup samochodu 

wymaga jednak  głębszej analizy. Zapewnił, że taką analizę przedstawi na Komisji Budżetu i 

Gospodarki Miejskiej. 

Odpowiadając radnemu p. Chojnackiemu  w temacie lokalu przy ul. Lipnowskiej , burmistrz 

przypomniał, że lokal ten był  zdewastowany . Mieszkańcy uczestniczyli  w kosztach  opłat za 

ten lokal. Sytuacja uległa zmianie, gdy znalazła się Fundacja  i sponsor ( firma Kaufmann) , 

która pomagała w uiszczaniu opłat za ten lokal. Gdy jednak  Fundacja przestała płacić na 

bieżąco , wezwano ją  do zapłaty, a następnie   poinformowano o tej sytuacji RTBS, który 

rozwiązał umowę z Fundacją  i zobowiązał do opuszczenia lokalu. Jest problem z 

opróżnieniem tego lokalu  przez Fundację . Sprawy są w toku. Co prawda  Fundacja poniosła  

dość spore koszty , jednak nie ma żadnych praw do  roszczeń odszkodowawczych. Będą 

egzekwowane należności długu od  najemcy. Zarządca  budynku  odciął dopływ  ciepła.  

Co do interpelacji radnego p. Murawskiego,  p Burmistrz wyjaśniał, że przetarg   na ten roku 

jest już rozstrzygnięty . W tej chwili nie można żądać , można jedynie prosić   Prezesów 

spółki   KOMES i  RZUOK, aby zakupili lepsze worki.  

 Co do  sprzedaży ziemi  przy ul.  1 Maja, burmistrz wyjaśniał, że  nie do końca wszyscy 

mieszkańcy byli zadowoleni . Miasto robi wszystko , aby warunki zabudowy zostały wydane. 

Na pewno  polepszy  się sytuacja parkingowa . Miasto szuka rozwiązań, aby  mieszkańcy 

bloków  SM mieli łącznik z tą inwestycją , w przyszłości  można by tam    zaprojektować 

parking. Należy jednak poczekać na zakończenie budowy bloku komunalnego. 

W temacie  interpelacji p. Nowatkowskiego,  burmistrz  wspomniał, że  150 tys. zł było 

możliwą dopłatą , gdy były środki ze  Spółki. W tym roku  rozpoczęły  się  spłaty pewnych 

zobowiązań . Około 300 tys.  zł  Spółka KOMES zapłaci do miasta . Jest to podatek  

z  tytułu inwestycji, które poniosła. Pytaniem jest, czy spółka  wygeneruje na tyle zysku, aby 

mogła  przekazać środki na dopłaty. Jeśli nie będzie takiej możliwości , w budżecie   

znaleziono  75 tys. zł  własnych środków .Burmistrz  dodał też, że   Prezes KOMES prowadzi 

taką politykę , aby  te ceny ustabilizować, aby były na stałym poziomie. Prognozy sprzed 

kilku lat przewidywały  dużo większe ceny , jednak ta cena będzie utrzymywana. 



 

Co do drzwi na basenie, wyjaśnień udzielił  Kierownik Wydziału Inwestycji UM p. Kosiński. 

Jest to skutek napraw gwarancyjnych  tych drzwi . Są to drzwi  w wersji  wodoodpornej . 

Wykonawca tych drzwi zrezygnował  z napraw. Mostostal  znalazł inną firmę i ta firma 

demontuje drzwi  zakładając  nowe  okładziny  innego typu. Drzwi  wymieniane są  partiami, 

żeby  nie  zamykać obiektu .Nie wchodziła  w grę  wymiana  całkowita  z ościeżnicami , gdyż 

wiązało by się to  z wykuwaniem ze    ścian , a tym samym zniszczeniem płytek. 

Pan Kosiński odniósł się też do  ul. Łącznej – Zacisze. Temat ten szczegółowo był omawiany 

na ostatnim posiedzeniu komisji Budżetu i Gospodarki  Miejskiej. Jest opracowana  

dokumentacja i inwestycja  może zostać wprowadzona  w drodze spec ustawy . Wiąże się  to 

z odszkodowaniami dla mieszkańców  i przymusowymi  wykupami gruntów .Dokumentacja 

przewiduje  kilkanaście odszkodowań. Decyzja jednak należy  do radnych. Jeśli radni 

podejmą  decyzję  o przeznaczeniu  pewnych środków na wykonanie tej inwestycji, to  

wówczas miasto wystąpi do Starostwa o   pozwolenie na wykonanie  inwestycji drogowej. 

Będzie się to wiązało  z przymusowymi  wykupami, sprawa jest w zawieszeniu i czeka na 

znalezienie środków. 

 

Ad. 9 

Po wyczerpaniu  porządku obrad, Przewodniczący  Rady Miasta p. Jarosław Sochacki  

zamknął obrady IV sesji. 

 

Płyta z nagraniem obrad sesji stanowi integralną  część protokołu . 

 

 

Protokołowała :                                                              Przewodniczący Rady Miasta Rypin  

 

Mariola Małecka                                                                      Jarosław  Sochacki  

 

       

 

 

  

 

 



 

 

  

   

 

 

 

 

 

 

 

 


